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Opgemaakt door Ingrid van Breda, commissiegriffier 
Aanwezig 
 

Marije de Groot-Haen (voorzitter), Johan Swaans (VVD), Ad van 
Beurden (VVD), Bert Schellekens (Lijst Riel-Goirle), Tim Appels (Groep 
A), Antoon van Baal (PvdA), Lucien van de Sanden (PvdA), Arno de 
Laat (SP), Peter Koeleman (SP), Toon Bogers (Pro Actief Goirle), Mark 
van Oosterwijk (Pro Actief Goirle), Corné de Rooij (CDA), Willem 
Couwenberg (Lijst Couwenberg). 
Wethouders Guus van der Put, Harry van de Ven en Theo van der 
Heijden. 
Spreekrecht bij agendapunt 2: de heer Remmers en de heer van der 
Loo.  
Spreekrecht bij agendapunt 4: de heer Brands. 

Afwezig (met kennisgeving) Mark van den Hout (Pro Actief Goirle), Paul Schellekens (VVD), Piet 
Poos (CDA). 

 
Deze vergadering kunt u terugluisteren op: https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-
Ruimte/2017/22-maart/19.15 
 
1. Opening en vaststelling agenda 
De voorzitter opent de vergadering, en deelt mee dat het bericht is binnengekomen dat Mark van 
den Hout ongeneeslijk ziek is. Wij zijn daardoor geschokt en zijn in gedachten bij hem en zijn familie. 
Wij gaan hem missen.  
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
2.   Raadsvoorstel ongewijzigd vaststellen bestemmingsplan "Thomas van Diessenstraat-

Kloosterstraat"  
De heer Remmers maakt gebruik van het spreekrecht. Hij haalt punten uit de ingediende zienswijze 
aan en geeft onder meer aan dat er sprake is van belangenverstrengeling.  
De heer van der Loo, voorzitter van Wings, maakt gebruik van het spreekrecht. Zijn bijdrage wordt als 
bijlage toegevoegd aan het verslag.  
 
Standpunten fracties: 
Pro Actief 
Goirle 

Vraagt naar aanleiding van de bijdrage van de inspreker naar de vermeende  
belangenverstrengeling. Is de architect, de heer de Brouwer, tevens lid van de 
monumentencommissie of welstandscommissie? PAG worstelt met het plan, qua 
omvang en plaats. Vraagt in 2e termijn of dit stuk in de raad van 11 april al 
behandeld kan worden als de wethouder de rol van mediator op zich neemt.  

SP Vraagt naar de vermeende belangenverstrengeling. Denkt dat de locatie geschikt 
is, maar vindt het gebouw massief en lelijk. Vraagt of de gemeente kan optreden 
als mediator om de partijen dichter bij elkaar te brengen.  

Lijst 
Couwenberg 

Vreest voor het uitzicht van het rijksmonument en zal in de raad daarom tegen het 
voorstel stemmen.  

VVD Begrijpt de reactie van de inspreker. Haalt twee punten uit de zienswijze aan 
betreffende de schade die de inspreker kan ondervinden:  

- Bouwschade: hiertoe zal een nulmeting plaatsvinden;  

https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-Ruimte/2017/22-maart/
https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-Ruimte/2017/22-maart/
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- Waardedaling pand: hiertoe kan de bewoner een schadeclaim indienen.  
Geeft aan dat dit als een B-stuk naar de raad kan. 

CDA Vraagt in hoeverre het college, buiten de formele procedures van zienswijzen et 
cetera om, heeft getracht om overeenstemming te bereiken met de inspreker. 
CDA vraagt de wethouder om de rol van mediator te vervullen.    

Lijst Riel-Goirle Vraagt naar de vermeende belangenverstrengeling. Vindt de schaal van het plan te 
heftig voor Goirle.  

 
Afspraken en toezeggingen: 
Wethouder Guus van der Put is verrast door de opmerking over belangenverstrengeling en doet de 
volgende toezeggingen: 
1: De vraag over vermeende belangenverstrengeling wordt bij het verslag beantwoord.  
2: De suggestie om de rol als mediatior te vervullen neemt de wethouder ter harte, hij zal bestuurlijk 
in contact treden met de heer Remmers en met Leystromen.  
Advies van de commissie: het raadsvoorstel kan als B-stuk naar de raadsvergadering. 
 
3. Raadsvoorstel ongewijzigd vaststellen bestemmingsplan Campingboerderij Breehees 
 
Standpunten fracties: 
VVD Gaat akkoord met dit voorstel en aangezien er geen zienswijzen zijn ingediend 

vraagt de VVD zich af hoe je dan tegen ondernemersplannen kunt zijn. 
Lijst Riel-Goirle Vindt dat de raad een eigen verantwoordelijkheid heeft.  
 
Advies van de commissie: het raadsvoorstel kan als A-stuk naar de raadsvergadering. 
 
4. Raadsvoorstel voorbereidingskrediet hoek Tilburgseweg - Kalverstraat 
De heer Brands maakt gebruik van het spreekrecht. Zijn bijdrage wordt als bijlage toegevoegd aan 
het verslag. 
 
Standpunten fracties: 
Lijst Riel-Goirle Is positief over de ontwikkeling. Vraagt of het echt nodig is om de parkeergarage 

uit te breiden. Vraagt of een uitbreiding past binnen het pas vastgestelde 
milieubeleidsplan. 

CDA Is positief over de ontwikkeling. Is voorstander van een parkeergarage onder het 
gebouw. Heeft zorgen over de uitstraling van het gebouw boven de plint. CDA wil 
graag een mooi gebouw in het centrum en vreest dat dit met sociale woningbouw 
niet haalbaar is.   

Groep A Is positief over de ontwikkeling. Vraagt zich af wat met de oude winkel gaat 
gebeuren. Groep A heeft graag een parkeergarage onder het gebouw.  

VVD Is een voorstander van ontwikkeling op deze hoek. Geeft aan dat het hier slechts 
over het voorbereidingskrediet gaat. Geeft aan dat veel kosten niet alleen 
betrekking hebben op de parkeergarage en vraagt waarom de gemeente voor de 
kosten moet opdraaien en niet Leystromen.  

Lijst 
Couwenberg 

Stemt in met het voorstel. Is een voorstander van een parkeergarage onder de 
grond. Vindt de voorgestelde mix van woningen prima. LC wijst op de kosten van 
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een fietsenstalling en op de kosten van handhaving daarvan.  
PvdA Geeft aan dat openbare parkeerplaatsen een behoorlijke investering vergen. 

Vraagt naar een stevige onderbouwing in de noodzaak van het uitbreiden van 
openbare parkeerplaatsen.  

SP Geeft aan dat sociale woningbouw niet per se lelijk hoeft te zijn. Vraagt wie daar 
gaat bouwen. Is niet bereid om als gemeente te betalen voor parkeergelegenheid 
voor bewoners of zakelijke klanten, maar is wel bereid om als gemeente mee te 
liften indien openbare parkeerplaatsen in een parkeergarage nodig zijn. Voor 
onderzoeken die in het verleden ook al zijn uitgevoerd wil de SP niet opnieuw 
krediet beschikbaar stellen.  

Pro Actief 
Goirle 

Juicht dit type bedrijvigheid in centrum van Goirle toe. Vindt het een goed idee dat 
de gemeente de voorgestelde zaken gaat onderzoeken. Voegt daar de 
mogelijkheid tot het verplaatsen van de geparkeerde fietsen bij Flanders aan toe, 
boven- of ondergronds. Vraagt hoe deze ontwikkeling zich verhoudt tot de 
herinrichting van de Tilburgse weg. 

 
Advies van de commissie: het raadsvoorstel kan als A -stuk naar de raadsvergadering. 
 
5.  Aanvraag uitvoeringskredieten rotonde Turnhoutsebaan-Poppelseweg en kruispunt 

Turnhoutsebaan-Rillaersebaan 
 
Standpunten fracties: 
Pro Actief  
Goirle 

Overweegt met het extra gevraagd krediet in te stemmen. Wijst op de laatste zin 
in de raadsinformatie: "Tegelijkertijd onderzoekt het college hoe men dit in de 
toekomst kan voorkomen" en vraagt wat het college in het aanbestedingsbeleid 
gaat doen om dit te realiseren. Geeft ten aanzien van het Nieuwkerksbaantje aan 
dat het voorkomen van asfalt de insteek was bij het indienen van de motie.  

PvdA Is blij dat het Nieuwkerksbaantje niet meer in dit raadsvoorstel zit. Vindt een weg 
aanleggen in een bos een rare maatregel die je neemt voor het milieu. Heeft 
destijds met de klinkerverharding ingestemd omdat er geen extra nieuw geld voor 
beschikbaar hoefde te worden gesteld. Als het verharden van de Nieuwkerksedijk 
wel extra geld kost dan wil de PvdA  het gesprek aangaan of hier het geld aan 
moet worden besteed of dat er andere prioriteiten zijn in het milieubeleid.  

Lijst  
Couwenberg 

Akkoord met voorstel. Vraagt wanneer de faunapassage ten uitvoer wordt 
gebracht. 

CDA Stelt dat in maart 2016 is besloten om klinkers te leggen in het 
Nieuwkerksbaantje. Het college komt nu met een ander idee. Het CDA vindt dit 
merkwaardig en niet zorgvuldig. Vraagt met welk voorstel het college op 3 april 
naar de buurtbijeenkomst gaat.  

Lijst Riel-Goirle Vraagt of de gemeente in staat is het aanbestedingsbeleid goed vorm te geven en 
stelt een thema avond over het aanbestedingsbeleid voor. Vraagt bij 
aanbestedingen voortaan rekening te houden met de totale exploitatiekosten.  

Afspraken en toezeggingen: 
Wethouder Harry van de Ven zegt een thema avond over het aanbestedingsbeleid toe en zal 
hiervoor een voorstel maken voor de agendacommissie.  
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Wethouder Harry van de Ven geeft aan dat uit onderzoek blijkt dat klinkerverharding niet wenselijk 
is, vandaar dat het college heeft gekozen voor semi verharding. Daarmee is wel het besluit van de 
raad uitgevoerd, maar het college is tot een andere uitkomst gekomen. De wethouder nodigt de raad 
en alle betrokkenen uit om aanwezig te zijn bij de buurtbijeenkomst op 3 april. 
Op het moment dat verharding van het Nieuwskerkbaantje naar de raad komt, wordt een 
raadsvoorstel uitgewerkt met 2 varianten. Enerzijds de variant met grondstabilisatie die uit het 
onderzoek naar voren is gekomen, anderzijds de variant met klinkerverharding. 
Advies van de commissie: het raadsvoorstel kan als A-stuk naar de raadsvergadering. 
 
6. Verslag van de commissie Ruimte van 15 februari 2017 
Het verslag wordt gewijzigd vastgesteld. In het verslag staat "VVD is wel tegen de aanleg rotonde 
Poppelseweg". De VVD geeft aan dit "voor de aanleg van de rotonde" moet zijn en vraagt het verslag 
hierop aan te passen.  
 
De toezeggingenlijst wordt doorgenomen. 
Toezegging 1: Voorstel uitvoeringskredieten Turnhoutsebaan: Kijken in hoeverre iets gedaan kan 
worden met fietspad Poppelseweg.  
Wethouder Harry van de Ven geeft aan dat het college geen financiële mogelijkheden ziet om een 
fietspad te vernieuwen. Ook is er op korte termijn geen capaciteit in huis om dit op te pakken. De 
toezegging zal worden verwijderd. 
CDA vindt het merkwaardig om met dit argument een onveilige situatie niet op te lossen.  
Toezegging 2: het antwoord komt schriftelijk bij het verslag.  
Toezeggingen 3, 4 en 5 blijven staan.  
 
7. Inlichtingen van het college van burgemeester en wethouders 
Er zijn geen inlichtingen van het college van burgemeester 
 
8. Vragen aan het college van burgemeester en wethouders   
Lijst Riel-Goirle vraagt om de raad eerder te betrekken bij het project Heisteeg. Welke 
randvoorwaarden heeft het college meegegeven aan de ontwikkelaar? Welke planwijzigingen zijn 
ingediend en leidt dit tot een aanpassing van het bestemmingsplan?  
Wethouder Guus van der Put: het college zal de informatie die naar de omwonenden en de nieuwe 
bewoners is gegaan delen met de raad.  
 
CDA vraagt naar de mogelijkheid om camera's in het buitengebied te plaatsen om zodoende de 
veiligheid van het buitengebied te verbeteren.   
Wethouder Guus van der Put geeft aan dat deze vraag zal worden behandeld in de commissie AZ.  
 
Groep A vraagt naar de stand van zaken bij de huisvesting van vergunninghouders. Vorig jaar heeft 
Goirle meer dan 60 plekken gecreëerd. De opvang bij Kompaan en De bocht is leeftijdsafhankelijk, er 
is een uitgestelde noodzaak om vergunninghouders te huisvesten.  Hoe ziet de huisvestingsopgave er 
voor de 2e helft van dit jaar en de komende jaren uit? Eerder heeft de wethouder aangegeven dat de 
wachtlijsten voor huurwoningen niet zouden  oplopen door huisvesting van vergunninghouders.  
Wethouder Guus van der Put: het positieve saldo is voornamelijk gekomen door gewijzigde 
regelgeving. AMV-ers  van onder de 18 vallen voortaan ook onder de taakstelling. Er zijn nu ruim 30 



GEMEENTE GOIRLE 
Griffie 
 

 

 
 
 

 

Verslag commissie Ruimte d.d. 22 maart 2017    
  

 5 

AMV-ers bij Kompaan De Bocht, 24 daarvan worden dit jaar 18. Na hun 18e zijn de gemeenten 
verantwoordelijk voor huisvesting. De grootste taakstelling zit nu in de huisvesting van AMV-ers.  
De wachtlijsten voor sociale woningbouw zijn niet toegenomen. Er wordt minder beroep gedaan op 
sociale huurwoningen.  
 
SP vraagt hoe het kan dat door Leystromen een deel van de sociale woningvoorraad wordt verkocht. 
Nu reageren ongeveer 150 mensen per woning, die mensen staan al 6 of 7 jaar ingeschreven. De 
insteek was om de voorraad in stand te houden en niet te verkopen. De wachtlijsten zijn er nog 
steeds en lopen zelfs op.  
Wethouder Guus van der Put geeft aan dat het de verantwoordelijkheid en het beleid van 
Leystromen is om bepaalde huizen te verkopen. De aantallen wachttijden en wachtlijsten zullen aan 
het verslag worden toegevoegd.  
 
9. Stukken ter kennisname   
Er zijn geen vragen over de stukken ter kennisname. 
 
10. Rondvraag 
Er zijn geen vragen voor de rondvraag. 
 
De voorzitter sluit de vergadering om  21:15uur.  
 
Aldus vastgesteld door de commissie Ruimte van de gemeente Goirle in haar vergadering van  
17 mei 2017. 
 
De voorzitter,     de griffier, 
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Toezeggingenlijst Commissie Ruimte 22 maart 2017 
 
 
 
Nr Datum Wat Wie Uiterste  afdoeningsdatum Wijze afdoening 

1 22-03-2017 Vindt bij Raadsvoorstel ongewijzigd vaststellen 
bestemmingsplan "Thomas van Diessenstraat-
Kloosterstraat" belangenverstrengeling plaats?  
Is een van de architecten  tevens lid van de 
monumentencommissie of 
welstandscommissie? 

Wethouder 
Guus van der 
Put 

Bij verslag Er wordt een raadsinfo bij het verslag gevoegd. 

2 22-03-2017 Bij Raadsvoorstel ongewijzigd vaststellen 
bestemmingsplan "Thomas van Diessenstraat-
Kloosterstraat" zal de wethouder de rol van 
mediator vervullen en daartoe bestuurlijk in 
contact treden met de heer Remmers en met 
Leystromen. 

Wethouder 
Guus van der 
Put 

11-4-2017 De wethouder heeft een afspraak gemaakt met 
betrokkenen. Terugkoppeling daarvan zal 
mondeling gebeuren bij de behandeling in de 
raad van het bestemmingsplan 

3 22-03-2017 Over het aanbestedingsbeleid zal een thema 
avond worden georganiseerd, waarbij het 
college een  voorstel voor de agendacommissie 
maakt. 

Wethouder 
Harry van de 
Ven  

 Dit zal worden georganiseerd i.o.m. de Griffie en 
de Controller. Staat op lijst met mogelijke thema-
avonden agendacommissie: dit wordt 19 juni 

4 22-03-2017 Verharding van het Nieuwskerkbaantje. 
Wanneer  het college een raadsvoorstel 
aanbiedt zal het voorstel worden uitgewerkt 
met 2 varianten: Enerzijds de variant met 

Wethouder 
Harry van de 
Ven 

 Te zijner tijd zal de raad twee scenario's worden 
voorgelegd bij het voorstel voor het 
Nieuwkerksbaantje. 
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grondstabilisatie die uit het onderzoek naar 
voren is gekomen, anderzijds de variant met 
klinkerverharding. 

5 22-03-2017 LRG vraagt om de raad eerder te betrekken bij 
het project Heisteeg. Welke randvoorwaarden 
heeft het college meegegeven aan de 
ontwikkelaar? Welke planwijzigingen zijn 
ingediend en leidt dit tot een aanpassing van het 
bestemmingsplan?  
Het college zal de informatie die naar de 
omwonenden en de nieuwe bewoners is gegaan 
delen met de raad.  

Wethouder 
Guus van der 
Put 

Brief is toegestuurd Er is een brief met informatie naar de 
omwonenden verstuurd. Deze wordt gedeeld met 
de raad. Deze brief met bijlagen geeft in 
hoofdlijnen de randvoorwaarden aan. Daaruit 
blijkt ook dat voor het nieuwe plan een 
aanpassing van het bestemmingsplan 
noodzakelijk is.  

6  22-03-2017 SP vraagt naar de wachtlijsten en 
wachttijden  voor  sociale huurwoningen bij 
Leystromen. 

Wethouder 
Guus van der 
Put 

Bij verslag Zie hieronder 

7 15-02-2017 Voorstel uitvoeringskredieten Turnhoutsebaan: 
Een toelichting op de VAT kosten schriftelijk 
geven 

Wethouder 
Harry van de 
Ven 

Bij verslag De VAT kosten staan voor Voorbereiding, 
Administratie en Toezicht. Deze maken bij 
projecten tussen de 15% en 20% uit van de totale 
kosten. Bij het voorstel over de kredieten 
Turnhoutsebaan lijkt het bij de toelichting van 
"Meerkosten rotonde"  ten onrechte, dat deze 
kosten opnieuw bij de uitvoering zijn berekend. 

8 15-02-2017 Voorstel uitvoeringskredieten Turnhoutsebaan: 
In het gesprek met de provincie de 
verwijderingskosten teerhoudend asfalt die 
hoger zijn dan vooraf becijferd bij de overdracht 

Wethouder 
Harry van de 
Ven 

 Deze vraag is afgedaan in de Brede Commissie 
van 19-04-2017. 
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van de weg aan de orde stellen 

9 15-02-2017 De griffie zet voor de agendacommissie 
gedachten op een rij over doel, nut en noodzaak 
voor een werkgroep vanuit de raad over de 
omgevingsvisie.  

Griffier  Voorstel is besproken in de agendacommissie 4 
april 2017, raadsvoorstel mei/juni 

10 23-3-2016 Stand van zaken uitvoering SP motie bij 
raadsvoorstel visie Zuidrand om te onderzoeken 
of het mogelijk is subsidie te verkrijgen met als 
doel bouwdelen in de Zuidrand te behouden. 

Wethouder 
Guus van der 
Put 

 Het onderzoek is nog in volle gang. Naar 
verwachting zullen de uitkomsten voor de 
zomervakantie 2016 bekend zijn.  
5-8: In het kader van dit onderzoek is onder meer 
contact gezocht met de Erfgoedfabriek van de 
Provincie. Deze hebben de casus Zuidrand 
Goirle intern besproken. Er zal door de 
Erfgoedfabriek een “quick scan” worden 
uitgevoerd. De verwachting is dat deze quickscan 
na de zomer klaar is.  
Stand van zaken na de zomer: 
De “quick scan” wordt op dit moment door de 
Erfgoedfabriek uitgevoerd. Deze wordt integraal 
ingestoken: cultuurhistorisch belang en 
economische haalbaarheid zijn daarbij belangrijk 
maar ook andere aspecten zoals ruimte, 
duurzaamheid / energie, milieu en draagvlak 
worden meegenomen. Op basis daarvan wordt 
een advies uitgebracht aan de ambtelijk 
opdrachtgevers van de Erfgoedfabriek 
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(vastgoedbedrijf + afdeling cultuur). Deze 
opdrachtgevers nemen dan samen besluit of wel 
of niet een volgende stap wordt gezet cq het 
project wordt opgepakt. Dit proces zal naar 
verwachting komend half jaar worden afgerond. 
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Antwoord inzake toezegging wachtlijsten Leijstromen (toezegging R6)
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Leijstromen heeft de vorige keer alleen de zogenoemde wachttijden zijn doorgegeven. Onlangs zijn ze gestart met een inventarisatie van de ‘zoektijden’. Dit 
geeft in hun ogen nog een scherper beeld aangezien ze hierbij kijken naar de actief woningzoekenden. Kort gezegd betekent dit dat de teller weer opnieuw 
begint te lopen als een woningzoekenden langer dan 12 maanden niet op een vrijkomende woning reageert.  
Als doel in hun nieuwe ondernemingsplan (zie http://www.leystromen-ondernemingsplan.nl/activiteitenplan2017) hebben ze opgenomen: ”Zoektijd 
bedraagt gemiddeld niet meer dan 8,7 maanden in het totale werkgebied” 
Het is helaas nog niet gelukt dit per gemeente in beeld te brengen.  
 
 
 

http://www.leystromen-ondernemingsplan.nl/activiteitenplan2017


 

 

 

 
Bijdrage spreekrecht bij agendapunt 2: Henk van der Loo, waarnemend voorzitter WINGS 
WINGS staat voor Wonen IN Goirle Samen, een ouderinitiatief.  Ik, Henk van der Loo, sta hier 
als waarnemend voorzitter namens de ouders en toekomstige bewoners van een beoogd 
appartementencomplex  op de hoek van de Thomas van Diessenstraat / Kloosterstraat, 
tegenover het Jan van Besouwhuis in het centrum van Goirle. U, hier verzameld als  leden van 
de Raadscommissie Ruimte spreekt daar vanavond over. Het appartementencomplex  is 
ontwikkeld door architecten Bedeaux de Brouwer in opdracht van Woonstichting Leystromen. 
 
Ik sprak over Wonen in Goirle Samen. Dat samen geldt voor de ouders en hun jongvolwassen 
kinderen, evenwichtig gespreid over jongens en meisjes in de leeftijd van ongeveer 20 tot en 
met 28 jaar. De ouders hebben elkaar gevonden vanuit het contact tijdens het onderwijs en 
de arbeidsoriëntatie op de Mytylschool Tilburg en de ZMLK De Bodde. Vanaf 2006 hebben zij 
de armen ineen geslagen in hun streven een veilige en kansenbiedende woon-zorg-situatie te 
realiseren in Goirle. Samen slaat dus op de krachtenbundeling van de ouders, samen slaat ook 
op de  vriendschap die de toekomstige bewoners al bij elkaar hebben gevonden. Maar de 
toekomstige situatie mag geen geïsoleerde en wereld- en maatschappij vreemde situatie 
worden. De bewoners moeten ogen, oren en vooral vensters geopend houden voor de naaste 
omgeving. Samen moet betekenisvol worden in het contact met mensen, gezinnen en 
organisaties die al geruime tijd in de naaste omgeving een eigen plaats hebben gevonden in 
het centrum van Goirle.  Dan kun je als ouderinitiatief niet om de naaste buren, zoals de heer 
Remmers en Jan van Besouw, heen. Dat houdt in dat er een win-win-situatie moet gaan 
ontstaan vanaf het moment dat er gewerkt gaat worden aan de realisatie van het 
appartementencomplex. De bedoeling is dat daar 18 personen gaan wonen. Ieder in een 
eigen appartement en samen gebruikmakend van twee gemeenschappelijke huiskamers. Van 
die 18 bewoners zijn er vier rolstoelgebonden. De andere veertien zijn min of meer 
zelfstandig, kunnen op eigen kracht in en uitgaan  op weg naar betaald werk en/of 
dagbesteding.  
 
Samen dromen we van de realisatie van het complex, hierboven aangegeven. Ruim tien jaar 
zijn we bezig. De samenwerking met Leystromen en Amarant is optimaal. We weten ook dat 
de gemeente positief staat ten opzichte van het plan dat op tafel ligt. Wanneer dromen 
bedrog zijn, stemt dat mensen teleur. Onze kinderen dromen ervan dat ook zij een eigen 
plaats gaan krijgen in de gemeente en dus inwoner van Goirle worden. Besluitvorming is 
daarvoor noodzakelijk. We hopen dat het woord samen ook van toepassing is op de 
besluitvorming in de raadscommissie Ruimte. Op basis van een positief besluit kan daarna het 
plan worden voorgelegd aan de leden van de Gemeenteraad. Zo groeien we naar een 
moment dat de schop in de grond kan. Het terrein ligt er maagdelijk bij. Je zou ook kunnen 
zeggen: de grond wacht met open armen op de activiteiten van de aannemer die ervoor moet 
zorgen dat de nieuwbouw de 18 bewoners, hun ouders en zorgbegeleiders met open armen 
gaat ontvangen. Opdat zij zich daar thuis gaan voelen. Niet geïsoleerd als een naar binnen 
gekeerde gemeenschap,  maar de deuren en ramen openzettend voor inwoners van Goirle die 
hen als mede inwoner(s) graag de hand reiken. 
 
We hopen dat die droom werkelijkheid wordt. We hopen dat uw overleg in de commissie het 
fundament onder die droom mag versterken. Ik wens u daarbij graag veel wijsheid. 
Namens alle betrokkenen geef ik hierbij aan dat we graag in gesprek gaan en blijven met 
mensen die daar behoefte aan hebben. Dialoog blijft wezenlijk bij het oplossen van 
problemen. Aan ons zal het niet liggen. 
 
Tilburg, Hilvarenbeek, Goirle, 22 maart 2017 
Namens bestuur WINGS 
Monique Jagt, secretaris en Henk van der Loo, waarnemend voorzitter 



 

 

Bijdrage spreekrecht bij agendapunt 4: de heer Brands 
 
 Beste Leden van de Commissie Ruimte,  
 
Mijn naam is Paul Brands, eigenaar van Keurslagerij Van Hest te Goirle.  
De wereld veranderd en het gaat in een snel tempo, maar ikzelf zie daar als ondernemer geen 
beperkingen in, maar eerder een uitdaging en zie daar dan ook vele mogelijkheden. Het 
veranderende koopgedrag van de consumenten is een hot item, en het is dan ook zeer 
belangrijk om daar op in te blijven spelen. 
 
 De verdere ontwikkeling van de AaBe lokatie in Tilburg en de komst van een supermarkt Xl 
aan het Stappengoor zal niemand zijn ontgaan, en menig Goirlenaar maakt daar al gretig 
gebruik van. Het afgelopen jaar ben ik benaderd om deel te nemen aan 2 verschillende  
versmarkten in het centrum van Tilburg. Men maakt natuurlijk graag gebruik van 
onderscheidende trekkers als Van Hest, maar een filiaalbedrijf is zeer zeker niet ons streven . 
Het zou in dat geval dan ook betekenen dat Keurslagerij  Van Hest Goirle zou moeten 
verlaten.  
 
Onze huidige locatie  aan de Tilburgseweg is nu reeds te krap bemeten en geeft te weinig 
mogelijkheden om aan de wensen van hedendaagse en toekomstig consument te blijven 
voldoen. Beleving, specialisatie, ruimere openingstijden, aanbieden van het assortiment 
aansluitend aan de koop- en eetmomenten zullen steeds belangrijker worden.  
 
De lege hoek aan de Kalverstraat/ Tilburgseweg zou voor onze onderneming de perfecte 
locatie zijn om door te kunnen ontwikkelen. De  begane grond  van 900m2 zal aan de 
straatzijde een raampartij krijgen van zo’n 90 m lang, en geeft daardoor  een open  inkijk aan 
onze productie en winkel activiteiten. Het creëert beleving, transparantie en uitstraling en dat 
is nu net wat de hedendaagse consument aanspreekt en nodig zal zijn. Om een indruk van de 
activiteiten te kunnen weergeven  zou de benaming Van Hest Food Plaza misschien wel op zijn 
plaats zijn.  Alles zal draaien om vers en beleving en in de te voeren productgroepen zal ook 
nog meer specialisatie plaatsvinden, en het zal Passie  uitstralen. De regionale 
aantrekkingskracht zal groter en sterker worden, en we zullen ook doorgroeien van 50 naar 75 
medewerkers.  
 
Omdat het een volledig  nieuwe locatie betreft geeft het ons ook de mogelijkheid om te 
kunnen bijdragen aan een betere duurzaamheid. 
- Een CO2  koelsysteem met een GWP waarde van 1 en dat is dus 1800x 

milieuvriendelijker. 
- Warmte terugwinning dmv een Frimex installatie.    
- Een voltage verlager die zorgt voor een lager stroomverbruik. 
- Led verlichting ipv  gas-ontladingslampen. 
 
Verplaatsing van Keurslagerij Van Hest naar de hoek Kalverstraat/ Tilburgseweg zorgt voor: 
vele mogelijkheden, uitstraling, traffic , onderscheid, kwaliteit, duurzaamheid en 
werkgelegenheid. Wij willen graag bijdragen aan een toekomst bestendig en aantrekkelijk 
centrum in Goirle. 
 
Wij willen er voor gaan, en beseffen dat samenwerken mogelijkheden bied. 
Hopende op uw positieve besluit, 
 
Paul Brands, Keurslagerij van Hest 
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